

Title (en)

DEVICE FOR COMPRESSING REFUSE, ETC. IN A CONTAINER.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM VERDICHTEN VON ABFALL OD.DGL. IN EINEM BEHÄLTER.

Title (fr)

DISPOSITIF DESTINE A COMPRIMER DES DECHETS, ETC. DANS UN RECIPIENT.

Publication

EP 0315674 A1 19890517 (EN)

Application

EP 88905256 A 19880603

Priority

SE 8702368 A 19870605

Abstract (en)

[origin: WO8809757A1] The present invention relates to an arrangement (1) for a container (3) for compressing refuse (2) and similar material by means of a number of material processing devices (7) for compressing the material and capable of being accommodated in the container (3), which devices are capable of rotating and of moving in a vertical sense relative to the material accommodating container (3). The invention permits, amongst other things, a compacting arrangement to be produced which is simple and is capable of working in a restricted space without requiring great vertical clearance. Said material processing device (7) is supported by a carrier arm (13) extending internally inside the container (3) towards the bottom (3B) of the container and displaced laterally from the centre of the container, on the lower end of which carrier arm there is supported a whirler (14) or some other hydraulic motor for causing the material processing device in question to be driven hydraulically in a rotational sense.

Abstract (fr)

Agencement (1) pour un récipient (3) destiné à comprimer des déchets (2) et des matières analogues au moyen d'un certain nombre de dispositifs de transformation de matière permettant de comprimer cette dernière et pouvant se loger dans le récipient (3), lesquels dispositifs peuvent tourner et se déplacer dans un sens vertical par rapport au récipient (3) recevant les matières de rebut. L'invention permet, entre autres choses, de produire un agencement de compactage simple et pouvant travailler dans un espace restreint sans exiger un débattement vertical important. Ledit dispositif de transformation de matière (7) est supporté par un bras porteur (13) s'étendant à l'intérieur du récipient (3) vers le fond (3B) de ce dernier et se déplaçant latéralement depuis le centre dudit récipient. Sur l'extrémité inférieure du bras porteur est supporté un appareil centrifuge (14) ou autre moteur hydraulique permettant l'entraînement hydraulique, dans un sens rotatif, du dispositif de transformation de matière.

IPC 1-7

B30B 9/30; B65F 1/10; B65F 1/14

IPC 8 full level

B30B 9/30 (2006.01); **B65F 1/10** (2006.01); **B65F 1/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

B30B 9/3082 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8809757A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8809757 A1 19881215; AT E67744 T1 19911015; AU 1802288 A 19890104; DE 3865177 D1 19911031; EP 0315674 A1 19890517;
EP 0315674 B1 19910925; SE 461642 B 19900312; SE 8702368 D0 19870605; SE 8702368 L 19881206

DOCDB simple family (application)

SE 8800303 W 19880603; AT 88905256 T 19880603; AU 1802288 A 19880603; DE 3865177 T 19880603; EP 88905256 A 19880603;
SE 8702368 A 19870605